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Hei igjen ! Vi er nå svært bekymret for tilstanden i Kloppedaldbekken og Mjåtveielven, nå torsdag kveld 
er bekken helt grå også Waldedammen. Jeg kontaktet Arne Kristiansen for en uke siden angående at 
rensekonteinrrene ikke fungerer som de skal da det lekker vann før innløpet og det kommer nesten ikke 
noe vann i konteinerene, dette var noe han skulle fikse umiddelbart var svaret. I dag var det fremdeles 
ikke utbedret.
Sendte han på nytt en melding og bilde idag. 
Kan du gi en tilbakemelding på vilke tiltak som blir iverksatt?
 
Mvh Kjetil Tufte
Mjåtveitelvens forening .
 

Sendt fra telefonen min


